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29/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
Vedtak: 

Egil Ulfstein vart valt som setteleiar.  
Innkallinga og saklista vart godkjende med følgjande merknad: 
- Grunna overgang til nytt sak-/arkivsystem er utvalsnummereringa feil i 
møteinnkallinga.  

 
Behandling: 

 
Både leiar og nesteleiar i Levekårsutvalet hadde meldt forfall til møtet. Egil Ulfstein 
vart difor valt som setteleiar og tok sete som møteleiar. 
 
Ragnhild Mork møtte ikkje. Vararepresentant var difor ikkje kalla inn.  
 
Røysting: 
Egil Ulfstein som setteleiar vart vedteke med 8 mot 0 røyster.  
 
Permisjonar: 
Arve Fiskarstrand fekk permisjon frå kl. 15:30. Han deltok ikkje i handsaming av sak 
PS 39/19, PS 40/19 og PS 41/19. 
Evlinn Kleppe fekk permisjon frå kl. 16:00. Ho deltok ikkje i handsaming av sak PS 
41/19. 
 
 
 

 
 
 
30/19 Godkjenning av protokoll 
 
Vedtak: 

Protokollen frå møtet 08.05.2019 vart godkjend utan merknad. 
 
 
 
 

 
 
 
31/19 Orienteringar 
 
Vedtak: 

Oreinteringane vart tekne til vitende. 
 
Behandling: 

OS 01/19 - Wenche Osnes Låbakk og Inger Anne Dimmen presenterte Ulstein 
Frivilligsentral si årsmelding og rekneskap. Nytt styre vart valt. 
 
OS 02/19 - SLT-koordinator Renate Pedersen presenterte rapporten frå Ungdata 
saman med representantar frå Ungdomsrådet; Andreas Sundgot og Amanda Låbakk.  
 
Levekårsutvalet oppmodar om at rapporten legg grunnlag for vidare arbeid og 
ønskjer at resultata vert smanlikna med dei andre kommunane på Søre Sunnmøre. 
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OS 03/19 - Kjersti Vengen møtte ikkje, så orienteringa om Helseoversikt i Ulstein 
kommune vert teke seinare. 
 
 

 
 
 
32/19 Referatsaker 
 
Vedtak: 

Referatsakene vert tekne til vitende. 
 
 
 
 

 
 
 
33/19 Interkommunalt samarbeid om barnevernsvakt på Sunnmøre 
 
Vedtak: 

Ulstein kommune takkar ja til tilbod om å ta del i interkommunal barnevernsvakt på 
Sunnmøre med Ålesund som vertskommune. 
 
Det vert lagt fram ei eiga sak for godkjenning av samarbeidsavtale med Ålesund 
kommune om interkommunal barnevernsvakt etter vertskommunemodell jf. 
kommunelova § 28. 
 
For 2019 kan kostnader knytt til barnevernsvakt dekkast av prosjektmidlar. For 
2020 og vidare må tiltaket inn i økonomiplanen. Modell for kostnadsfordeling kjem i 
vertskommuneavtalen. Alternativ med ulik kostnadsfordeling er vist i saksutgreiinga 
og ligg rundt 350 000.   
 
Levekårsutvalet ber om at det vert lagt fram ei evaluering/statusrapportering innan 
eitt år etter at avtalen er iverksett. 
 
 

 
Behandling: 
Tilleggsframlegg, foreslått av Marianne Breivik, Arbeidarpartiet: 

Levekårsutvalet ber om at det vert lagt fram ei evaluering/statusrapportering innan 
eitt år etter at avtalen er iverksett. 
 

 

Rådmannen si tilråding og framlegget til Marianne Breivik (Ap) vart vedtekne med 8 
mot 0 røyster. 
 
 

Rådmannen si tilråding: 
 
Ulstein kommune takkar ja til tilbod om å ta del i interkommunal barnevernsvakt på 
Sunnmøre med Ålesund som vertskommune. 
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Det vert lagt fram ei eiga sak for godkjenning av samarbeidsavtale med Ålesund 
kommune om interkommunal barnevernsvakt etter vertskommunemodell jf. 
kommunelova § 28. 
 
For 2019 kan kostnader knytt til barnevernsvakt dekkast av prosjektmidlar. For 
2020 og vidare må tiltaket inn i økonomiplanen. Modell for kostnadsfordeling kjem i 
vertskommuneavtalen. Alternativ med ulik kostnadsfordeling er vist i saksutgreiinga 
og ligg rundt 350 000.   
 

 
 
 
34/19 Interkommunalt samarbeid om psykologteneste 
 
Vedtak: 

Rådmannen si tilråding: 
Ulstein kommune inngår eit vertskommunesamarbeid med Hareid, Sande og 
Vanylven om psykologteneste lokalisert i Ulstein. 
Ordførar får mynde til å signere vertskommuneavtale med dei andre kommunane 
etter den malen som ligg ved. Ordførar får mynde til å gjere mindre endringar i 
denne avtalen. 
 
 

 
Behandling: 

Rådmannen si tilråding vart vedteken med 8 mot 0 røyster. 
 

Rådmannen si tilråding: 
 
Ulstein kommune inngår eit vertskommunesamarbeid med Hareid, Sande og 
Vanylven om psykologteneste lokalisert i Ulstein. 
 
Ordførar får mynde til å signere vertskommuneavtale med dei andre kommunane 
etter den malen som ligg ved. Ordførar får mynde til å gjere mindre endringar i 
denne avtalen. 
 
 

 
 
 
35/19 Nattlegevakt/legevaktsentral 
 
Vedtak: 

Rådmannen si tilråding: 
 

1. Kommunestyret vedtek at Ulstein kommune vil halde fram med felles 
interkommunal legevakt etter flytting av nattlegevakt frå Volda sjukehus til 
anna teneleg lokalisasjon i området Hovden/Furene. 

2. Kommunestyret vedtek at det i samband med flytting av nattlegevakta følgjer 
legevaktssentralen med. Legevaktssentralen blir då ein del av den 
interkommunale nattlegevakta organisatorisk og det skal ved slik flytting 
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utarbeidast ei revidert avtale med Volda kommune som vertskommune.  

3. I samband med flyttinga vil det bli ein auke i kostnader knytt til leige av lokale. 
Om auken i driftskostnaden overstig kr. 300.000,- skal saka handsamast på 
nytt. Det vil også bli ein investeringskostnad til nytt utstyr med ei 
kostandsramme på 100 000 kr. Kostnaden må innarbeidast i budsjettet for 
2020. 

4. Pkt. 1-3 forutsett at Ørsta og Volda kommune får på plass ein avtale om felles 
legevakt for ettermiddag/kveld og helg i tenelege lokale. 

 
 
 

 
Behandling: 

Norunn Kirkebø Elde presiserte feil i saksframlegget og la fram ei justert tilråding frå 
rådmannen jf. punkt 3: 
I samband med flyttinga vil det bli ein auke i kostnader knytt til leige av lokale. Om 
auken i driftskostnaden overstig kr. 300.000,- skal saka handsamast på nytt. Det vil 
også bli ein investeringskostnad til nytt utstyr med ei kostandsramme på 100 000 kr. 
Kostnaden må innarbeidast i budsjettet for 2020. 
 
 

Rådmannen si tilråding: 
 

1. Kommunestyret vedtek at Ulstein kommune vil halde fram med felles interkommunal 
legevakt etter flytting av nattlegevakt frå Volda sjukehus til anna teneleg lokalisasjon i 
området Hovden/Furene. 

 
2. Kommunestyret vedtek at det i samband med flytting av nattlegevakta følgjer 

legevaktssentralen med. Legevaktssentralen blir då ein del av den interkommunale 
nattlegevakta organisatorisk og det skal ved slik flytting utarbeidast ei revidert avtale 
med Volda kommune som vertskommune.  

 
3. I samband med flyttinga vil det bli ein auke i kostnader knytt til leige av lokale. Om 

driftskostnaden overstig kr. 300.000,- skal saka handsamast på nytt. Det vil også bli 
ein investeringskostnad til nytt utstyr med ei kostandsramme på 100 000 kr. Kostnaden 
må innarbeidast i budsjettet for 2020. 

 
4. Pkt. 1-3 forutsett at Ørsta og Volda kommune får på plass ein avtale om felles legevakt 

for ettermiddag/kveld og helg i tenelege lokale. 
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36/19 Prosjektet felles helseplattform 
 
Vedtak: 

 
1. Kommunestyret syner til prosjektet for innføringa av Helseplattforma og 

sluttar seg til organiseringa som er skissert i saksutgreiinga. 
Kommunestyret er kjent med at prosjektet vil medføre prioritering av 
interne ressursar. 

 
2. Kommunestyret oppmodar staten om å ta medansvar for finansiering av 

Helseplattforma, og sikre innføringa av «Ein pasient – ein journal» skjer på 
like vilkår for alle kommunane i landet sjølv om Midt-Norge er først ut som 
eit regionalt utprøvingsprogram. 

 
 
 

 
Behandling: 

Rådmannen si tilråding vart vedteken med 8 mot 0 røyster. 
 
 

Rådmannen si tilråding: 
 

1. Kommunestyret syner til prosjektet for innføringa av Helseplattforma og sluttar 
seg til organiseringa som er skissert i saksutgreiinga. Kommunestyret er kjent 
med at prosjektet vil medføre prioritering av interne ressursar. 

 
2. Kommunestyret oppmodar staten om å ta medansvar for finansiering av 

Helseplattforma, og sikre innføringa av «Ein pasient – ein journal» skjer på like 
vilkår for alle kommunane i landet sjølv om Midt-Norge er først ut som eit 
regionalt utprøvingsprogram. 

 
 
 

 
 
 
37/19 Kvalitetsmelding for grunnskulen i Ulstein 2018/2019 
 
Vedtak: 

Levekårsutvalet utset saka til neste møte. 
 
Behandling: 

Gry Nordal, kommunalsjef oppvekst og kultur, var ikkje til stade på møtet grunna 
medansvar for ei rektorsamling. 
Levekårsutvalet vedtok av den grunn samrøystes å utsetje saka til neste møte. 
 

Rådmannen si tilråding: 
Kvalitetsmelding for grunnskulen 2018/2019 vert teken til vitande.  
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38/19 Ulshav AS - samanslutning med Furene AS 
 
Vedtak: 

Ulstein kommune godkjenner utkastet til fusjonsavtale med Furene AS slik den ligg 
føre i vedlegg 1.  
 
 

 
Behandling: 
Endringsframlegg, foreslått av Eli Skaatun, Venstre: 

Levekårsutvalet kan ikkje tilrå at Ulshav AS går inn i Furene AS slik saka no 
føreligg. Det er i saka ikkje vist til brukarmedverknad, verken for dei som er 
brukarar av tilbodet eller organisasjonane. Det er i saksutgreiinga heller ikkje vist til 
livskonsekvensar for dei som har tilbodet i dag, eller korleis ein ynskjer å løyse 
framtidige behov for arbeidsplassar i regi av kommunen.  

 

Fellesrådet sitt vedtak i saka vart lest opp for Levekårsutvalet sine medlemar. Eli 
Skaatun fremja fellesrådet sitt vedtak som endringsframlegg i Levekårsutvalet. 
 
Røysting: 
Rådmanen si tilråding og endringsframlegget vart sett opp mot kvarandre: 

· Endringsframlegget til Eli Skaatun (V) fekk 4 røyster. 
· Rådmannen si tilråding fekk 4 røyster. 

Utvalsleiar stemde for rådmannen si tilråding, så det er den som blir med i vidare 
uttale (vedtak). 
 
 

Rådmannen si tilråding: 
 
Ulstein kommune godkjenner utkastet til fusjonsavtale med Furene AS slik den ligg 
føre i vedlegg 1.  
 
 

 
 
 
40/19 Generelle søknadar om tilskot - Tildeling 1. halvår 2019 
 
Vedtak: 

Levekårsutvalet tildeler kr. 25 000 i tilskot etter følgjande fordeling: 
· Ulstein revmatikarlag kr. 5000 
· Hødd film kr. 5000 
· Haddal idrettslag kr 15 000 

 
Behandling: 
Fellesframlegg, foreslått av , Eli Skaatun, Venstre: 

Levekårsutvalet tildeler kr. 25 000 i tilskot etter følgjande fordeling: 
 

· Ulstein revmatikarlag kr. 5000 
· Hødd film kr. 5000 
· Haddal idrettslag kr 15 000 
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Einar Nevstad stilte spørsmålteikn om habilitet i saka, fordi han sit i styret for Haddal 
IL. 
Levekårsutvalet vedtok at Einar Nevstad er inhabil i saka, jf. forvaltningslova § 6, 
første ledd, bokstav e. 
 
Røysting: 
Fellesframlegget vart vedteke med 6 mot 0 røyster.  
 

Rådmannen si tilråding: 
Levekårsutvalet tildeler kr. 25 000 i tilskot etter følgjande fordeling: 
 

· _____________ 
· _____________ 
· _____________ 
· _____________ 
· _____________ 

 
 

 
 
 
41/19 Søknad om midlar til Personboka 2020 
 
Vedtak: 

1. Ulstein formannskap set stor pris på, og ser viktigheita av det arbeidet som 
Sverre Bjåstad gjer med Personboka/bygdebok for Hareid og Ulstein.  

2. Ulstein kommune yter kr 35.000,- til arbeidet. Dette vert finansiert frå 
tilleggsløyvingane.  

 
 
Behandling: 

Dei to alternativa vart sett opp i mot kvarandre. 
Alternativ 1 vart vedteke med 6 mot 0 røyster. 
 

Rådmannen si tilråding: 
 
Alternativ 1:  

1. Ulstein formannskap set stor pris på, og ser viktigheita av det arbeidet som 
Sverre Bjåstad gjer med Personboka/bygdebok for Hareid og Ulstein.  

2. Ulstein kommune yter kr 35.000,- til arbeidet. Dette vert finansiert frå 
tilleggsløyvingane.  

 
Alternativ 2:  

1. Ulstein formannskap set stor pris på, og ser viktigheita av det arbeidet som 
Sverre Bjåstad gjer med Personboka/bygdebok for Hareid og Ulstein.  

2. Av budsjettmessige årsaker kan ikkje Ulstein kommune imøtekome søknaden fullt 
ut. Ulstein kommune støttar prosjektet med å kjøpe bøker til ein verdi av kr 
10.000,- Dette vert finansiert frå kulturmidlar til enkelttiltak.  
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42/19 Tertialrapport 1. tertial 2019 
 
Vedtak: 

 
1. Ulstein kommunestyre godkjenner tertialrapport for 1.tertial 2019. 
2. Budsjettmidlar overførast frå ansvar 1528 Servicetorget til ansvar 1011 etter 
tabellen under: 

 
3. Leirskulemidlane på 500.000 som ligg på ansvar 2093 Administrasjon oppvekst 
fordelast på skulane etter tabellen under: 
 

 
4. Bundne fond på konto 25599002 veg Eika på kr. 52.772,85 nyttast til å auke 
vegvedlikehaldsbudsjettet. 
5. Kr. 130.000 + mva av investeringsbudsjettet for oppgradering av leikeområde 
skular, omdisponerast til å investere i ein oppgradering av uteområdet ved 
Sundgotmarka barnehage. 
6. Kr. 400.000 av «SSIKT – investeringsbudsjett 2019» omdisponerast til å 
investere i gangbru over Sauneselva. Resterande beløp (kr. 1.806.250) nyttast til 
ekstraordinær nedbetaling av lån. 
 
 
 
 
 
 

 
Behandling: 

Økonomileiar Steinar Nummedal presenterte tertialrapporten for 1. tertial 2019 før 
handsaming av saka. 
 

Rådmannen si tilråding: 
 
1. Ulstein kommunestyre godkjenner tertialrapport for 1.tertial 2019. 
 
2. Budsjettmidlar overførast frå ansvar 1528 Servicetorget til ansvar 1011 etter 
tabellen under: 
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3. Leirskulemidlane på 500.000 som ligg på ansvar 2093 Administrasjon oppvekst 
fordelast på skulane etter tabellen under: 
 

 
 
4. Bundne fond på konto 25599002 veg Eika på kr. 52.772,85 nyttast til å auke 
vegvedlikehaldsbudsjettet. 
 
5. Kr. 130.000 + mva av investeringsbudsjettet for oppgradering av leikeområde 
skular, omdisponerast til å investere i ein oppgradering av uteområdet ved 
Sundgotmarka barnehage. 
 
6. Kr. 400.000 av «SSIKT – investeringsbudsjett 2019» omdisponerast til å 
investere i gangbru over Sauneselva. Resterande beløp (kr. 1.806.250) nyttast til 
ekstraordinær nedbetaling av lån. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


